
היינו צריכים להיות ערוכים לפגיעה כזו בעוד

מועד

written by פרופ' קובי מיכאל | 28.07.2024

זו תוצאה מתחייבת פרופ' קובי מיכאל: מה שקרה במג'דל שאמס לא אמור להפתיע אף אחד. 

רקטות, באלפי  מדובר  ובמצטבר  גדולים  כך  כל  בהיקפים  נורות  סטטיסטי  נשק  של  כשרקטות 

ברור שבאיזשהו שלב תהיה פגיעה. היינו צריכים להיות ערוכים לזה בעוד מועד. זה אירוע טרגי,

אבל לחלוטין לא מפתיע.

היינו צריכים להיות מוכנים עם תכנית מגירה בדיוק לאירוע כזה והתגובה הייתה צריכה להיות

מידידת מבלי לאפשר לחיזבאללה להתארגנות ולתגובה שלנו. מאחר ואנחנו מתעכבים מתבקשת

הערכת מצב חדשה.

הראיון היה בכאן רקע, בתאריך 28.07.2024.
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